
Protokół Nr 4/2021 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 08 października 2021 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 8:30. Przewodniczący komisji Pan Piotr Jacyk stwierdził, 

że obrady są prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. Lista obecności w załączeniu (zał. 

Nr 1). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert Hawrylak, Skarbnik 

Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, 

Rolnictwa i Gospodarki komunalnej Pan Mariusz Janeczko, pomoc administracyjna ds. gospodarki 

wodno-ściekowej Pan Michał Sroczyński. 

 

Tematem posiedzenia było: 

1. Opiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

- zmieniającej Uchwałę Nr XXII/41/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2021 rok. 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (DROGI RFIL). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (DROGI). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (GOSPODARKA 

ŚCIEKOWA). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (OŚWIETLENIE). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (PSZOK). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (WODOCIĄGI 

PGR). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (ZBIORNIK). 

- w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (REMIZA 

SKOLIN). 

- w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

- zmieniającej Uchwałę Nr VIII/91/2019 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu  świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania odpadów. 

- zmieniającej Uchwałę Nr VIII/90/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości  i porządku na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

- w sprawie zamiany nieruchomości. 

- w sprawie zamiany nieruchomości. 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Wielkie Oczy na lata 

2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji. 

2. Informacja z wykorzystania środków z Funduszu Sołeckiego za rok 2021. 

3. Sprawy bieżące. 



Innych propozycji tematów nie zgłoszono. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 

2). Pan Wójt A. Hawrylak zaproponował omówienie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Wielkie Oczy na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. Zaproszono na 

komisję Pana Daniela Smuczek, który przedstawił plan oraz korzyści aktualizacji strategii rozwoju 

Gminy Wielkie Oczy. Pan D. Smuczek przedstawił niespójności pomiędzy aktualną strategią, a 

strategią województwa podkarpackiego. Zaproponował poprawę obecnej strategii lub opracowanie 

nowej. Opowiedział jakie kryteria trzeba spełnić przy opracowywaniu strategii. Pan radny F. Bajan 

zapytał czy Urząd Marszałkowski może strategię odrzucić. Pan D. Smuczek odpowiedział, że jeśli 

Urząd Marszałkowski odrzuci strategię to będzie ona poprawiana. Pan przewodniczący P. Jacyk 

zapytał jaki jest koszt takiej strategii. Pan D. Smuczek Odpowiedział, że za opracowanie strategii firma 

bierze 15 tys. zł jednak Pan Wójt wynegocjował kwotę 9 tys. zł. Pan D. Smuczek podkreślił aby firma 

mogła przystąpić do prac musi zostać podjęta uchwała określająca szczegółowy tryb i harmonogram 

opracowania projektu strategii, w tym tryb konsultacji. Pan przewodniczący P. Jacyk podziękował 

Panu Danielowi za prezentację. Rozpoczęto dyskusję na temat projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok.  Pan radny F. Bajan zapytał czy każda gmina z powiatu 

wspiera straż pożarną w takiej samej kwocie 7 tys. zł. Zauważył również, że kwota 7 tys. zł jest za 

duża. Pan radny J. Litwiński również był takiego samego zdania. Pan przewodniczący P. Jacyk 

zaproponował żeby wesprzeć straż pożarną niższą kwotą.  Pan Wójt A. Hawrylak wytłumaczył, że ma 

tam powstać miejsce na wzór Centrum Kopernika i dzieci z naszej gminy będą z tego korzystać. 

Zauważył również, że w ramach dobrej współpracy warto wesprzeć straż pożarną ponieważ pomaga 

ona pozyskiwać środki dla OSP. Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał czy ceny tak wzrosły skoro zakup 

przystanku to koszt 11 tys. zł. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że wzrosła cena zakupu 

przystanku. Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał o zabezpieczenie witaczy przed szkodliwym 

działaniem promieni UV. Zaproponował żeby lepiej je zabezpieczyć. Pan kierownik M. Janeczko 

zaznaczył, że ta wymiana ma zapewnić ciągłość praw autorskich. Pan radny J. Litwiński zapytał czy 

trzeba robić projekt przy remoncie garażu w gminie. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że musi być 

projekt ponieważ ma być zmieniony bieg przyłącza gazowego. Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał 

czy w OSP w Łukawcu będzie ogrzewanie gazowe. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że 

ogrzewanie w OSP w Łukawcu będzie gazowe. Zauważył również, że piece w OSP są bardzo 

wyeksploatowane więc być może dzięki tej wymianie spadnie bieżące utrzymanie. Pan 

przewodniczący P. Jacyk zaproponował budowę instalacji fotowoltaicznej i wykonanie ogrzewania na 

energię elektryczną. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że raczej nie jest korzystne 

rozwiązanie patrząc na planowane zmiany. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok pod głosowanie. Za projektem było 7 

członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 

3). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. 

Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXII/41/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 4). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk 



poddał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXII/41/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2021 rok pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 

5). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. 

Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (zał. Nr 6). Pan radny F. Bajan 

zaproponował żeby określić kwotę dofinansowania. Pan przewodniczący P. Jacyk zaproponował żeby 

zmniejszyć kwotę do 4-5 tys. zł. Rozpoczęła się dyskusja na temat kwoty dofinansowania. Pan 

przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej pod 

głosowanie. Za projektem było 5 członków komisji, jedna osoba wstrzymała się od głosu, a jedna 

osoba była przeciw. Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (DROGI RFIL) (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (DROGI 

RFIL) pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (DROGI) (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (DROGI) pod 

głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (GOSPODARKA ŚCIEKOWA) (zał. Nr 9). Dyskusja na temat gospodarki ściekowej w Gminie 

Wielkie Oczy. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (GOSPODARKA ŚCIEKOWA) pod głosowanie. Za 

projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (OŚWIETLENIE) (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

(OŚWIETLENIE) pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (PSZOK) (zał. Nr 11). Rozpoczęła się dyskusja na temat budowy PSZOK w Kobylnicy 

Wołoskiej. Pan przewodniczący P. Jacyk przedstawił argumenty przeciw powstaniu PSZOK w 

Kobylnicy Wołoskiej oraz trudności w jego budowie spowodowane obecnością melioracji na tym 

terenie. Pani skarbnik E. Słotwińska przestawiła konsekwencje nie podjęcia uchwały dotyczącej 



budowy PSZOK. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (PSZOK) pod głosowanie. Za projektem było 0 

członków komisji, 1 członek komisji był przeciw, 6 członków komisji wstrzymało się od głosu. Projekt 

został zaopiniowany negatywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (WODOCIĄGI PGR) (zał. Nr 12). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk 

poddał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

(WODOCIĄGI PGR) pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (ZBIORNIK) (zał. Nr 13). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał 

projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

(ZBIORNIK) pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy (REMIZA SKOLIN) (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk 

poddał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

(REMIZA SKOLIN) pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wielkie Oczy (zał. Nr 15). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt 

uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy pod 

głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/91/2019 w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu  świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania odpadów (zał. Nr 16). Pytań i dyskusji nie było. Pan 

przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/91/2019 w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania odpadów pod głosowanie. Za 

projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/90/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości  i porządku na terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 17). Pan radny R. Osowski zapytał jak 

wygląda sytuacja z płatnościami za odpady, czy kwoty się bilansują. Pan M. Sroczyński odpowiedział, 

że płatności nie są regulowane w terminie, jednak kwoty mniej więcej się bilansują, zobaczymy jak 

będzie wyglądała sytuacja po doliczeniu odpadów wielkogabarytowych. Pan przewodniczący P. Jacyk 

poddał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/90/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Wielkie Oczy pod głosowanie. Za projektem było 7 

członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 



Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (zał. Nr 18). Pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pod 

głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (zał. Nr 19). Pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pod 

głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylakowi, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Wielkie Oczy na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji (zał. Nr 20). Pytań i dyskusji nie było. Pan przewodniczący 

P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Wielkie Oczy na lata 2021-2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji pod głosowanie. Za projektem było 7 członków komisji. 

Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

 Pan Wójt A. Hawrylak przedstawił informację z wykorzystania środków z Funduszu Sołeckiego 

za rok 2021 (zał. Nr 21). Pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący P. Jacyk zakończył posiedzenie komisji o godzinie 11:40. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 

 
 


